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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "HOL TARTANAK A KORMÁNY ÉS AZ ÚJPESTI 
ÖNKORMÁNYZAT KÖZÖTTI TÁRGYALÁSOK AZ ÁRPÁD KÓRHÁZ ÉPÜLETÉNEK 
VISSZAJUTTATÁSÁRÓL?" 

HOL TARTANAK A KORMÁNY ÉS AZ ÚJPESTI ÖNKORMÁNYZAT KÖZÖTTI 
TÁRGYALÁSOK AZ ÁRPÁD KÓRHÁZ ÉPÜLETÉNEK VISSZAJUTTATÁSÁRÓL?

Miniszter Úr!

Idén nyáron Újpest önkormányzata az előző polgármester javaslatára úgy döntött, ingyenes 
vagyonjuttatási igényt nyújt be a magyar államhoz, az Árpád kórház ingatlanának visszaadását 
kérve abból a célból, hogy abban a kórházi működést fölújítsa. A testület a tárgyalásokhoz, a 
megállapodás megkötéséhez és a tulajdonszerzéshez szükséges minden fölhatalmazással ellátta 
polgármesterét.

Október 13. óta azonban új képviselő-testülete és új polgármestere van a kerületnek. Kérdezem 
ezért miniszter urat:

Hol tartanak az ingyenes vagyonjuttatás keretében történő átadásról megkezdett tárgyalások? 

Tartja-e magát a kormány az előző testületnek és polgármesternek tett, a vagyontárgy átadására 
vonatkozó ígéretéhez? 

Visszavonta-e már a kormány az 1194/2019 (IV. 10.) számú határozatát, amely a szóban forgó 
épület munkásszállás céljaira történő átalakítását irányozta elő? 


